
Interview: "Behoud identiteit belangrijk"  

Interview met burgeradviesraadslid Malanya
Voetter: 
"Ik heb me opgegeven voor de Burgeradviesraad omdat ik het een mooie kans
vond om meer inzicht te krijgen in hoe politiek beleid in Oostzaan tot stand komt.
Ik wilde beter begrijpen welke overwegingen er zijn rondom de mogelijke fusie en
welke belangen hierbij spelen. Daarnaast leek het me waardevol om van dichtbij
te zien hoe andere inwoners van Oostzaan over dit onderwerp denken en welke
zorgen of wensen zij hebben. Door deel te nemen aan de Burgeradviesraad kan ik
niet alleen mijn eigen kennis vergroten, maar ook zelf bijdragen aan de toekomst
van ons dorp.

Vind je het belangrijk dat Oostzaan een fusiepartner zoekt?
Ik vind het belangrijk dat Oostzaan op een manier wordt bestuurd die het beste is
voor de inwoners en de toekomst van het dorp. Als een fusie daarvoor nodig
blijkt, is het belangrijk dat de mogelijkheden zorgvuldig worden onderzocht om
een partner te vinden die goed bij Oostzaan past en onze belangen respecteert.
Een fusie moet ons versterken, zonder dat we onze identiteit kwijtraken. Het is
voor mij ook heel belangrijk dat de inwoners van Oostzaan een stem krijgen in het
fusieproces via de Burgeradviesraad. Een fusie heeft namelijk invloed op het
dagelijkse leven en de lange termijn, en de beslissingen die we nu nemen zullen
generaties raken. De mening van de inwoners van Oostzaan moet meewegen,
zodat het bestuur aansluit bij wat er leeft in het dorp  en het een
toekomstbestendige gemeenschap blijft.

Vind je dat je goed geïnformeerd wordt?
Ik ben tevreden met de informatie die ik tot nu toe heb ontvangen, maar ik denk
dat er ruimte is voor verbetering in de manier waarop de burgeradviesraad aan
het begin van het proces wordt geïnformeerd over de beschikbare documenten
en waar deze te vinden zijn. Hoewel de webpagina van de gemeente
overzichtelijk is, was het voor veel mensen niet meteen duidelijk dat de meeste
relevante documenten daar beschikbaar waren. Daarnaast zou het waardevol zijn
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als er tijdens een bijeenkomst van de Burgeradviesraad een langere toelichting
op de belangrijkste documenten wordt gegeven. Dit zou helpen om rapporten en
brieven toegankelijker te maken voor alle leden, vooral wanneer het om
omvangrijke stukken gaat die niet altijd even makkelijk te doorgronden zijn. 
 

Over welk onderdeel ben je tevreden?
Ik ben erg tevreden over de bijeenkomsten die voor de Burgeradviesraad worden
georganiseerd in het gemeentehuis. Deze sessies zijn goed doordacht en prettig
opgezet. Tijdens deze sessie wordt belangrijke informatie gedeeld over de
fusieplannen vanuit de gemeente, wat helpt om een goed beeld te krijgen van de
situatie en de keuzes die voor ons liggen. Daarnaast waardeer ik enorm dat er
volop mogelijkheid is voor een open uitwisseling van ideeën en ervaringen tussen
inwoners en ambtenaren. Het is duidelijk dat er veel aandacht is besteed aan de
opzet van de avonden, met een goede balans tussen het geven van informatie en
ruimte voor discussie.

Wat mis je nog?
Het zou nuttig zijn als er bij de start van de Burgeradviesraad een presentatie of
samenvatting zou worden gegeven over de belangrijkste aspecten van de fusie,
zoals de redenen voor de fusie, de afwegingen die al zijn gemaakt, en welke
gevolgen dit heeft voor Oostzaan. Dit zou niet alleen helpen om alle deelnemers
dezelfde informatie te geven, maar ook om het gesprek en de discussie meer
richting te geven. Zo kunnen we als Burgeradviesraad nog beter meedenken en
onze rol beter vervullen.

Wat vind jij belangrijk als het gaat om de toekomst van Oostzaan?
Voor mij is het meest belangrijk dat Oostzaan haar identiteit behoudt in de
toekomst. Veel inwoners hechten hier ook veel waarde aan, zoals ik heb gemerkt
binnen de burgeradviesraad. Oostzaan heeft een eigen karakter dat het dorp
bijzonder maakt, en dat mag niet zomaar verdwijnen door een fusie met een
andere gemeente. Ik vind het daarom belangrijk dat we in de toekomst onze
eigen beslissingen kunnen blijven nemen die aansluiten bij de wensen en
behoeften van de inwoners van Oostzaan. Een eventuele fusie moet ons de
voordelen van samenwerking brengen, maar zonder dat het ten koste gaat van
wat ons dorp Oostzaan maakt.
 



In het voorjaar gaan jullie als raad een advies geven. Wordt dat
spannend? 
Ja, februari wordt zeker een spannende tijd voor ons! Ik ben vooral benieuwd naar
de reactie van de ambtenaren van de gemeente op onze adviezen. Het voelt
goed dat we als Burgeradviesraad een stem hebben in zo’n belangrijke kwestie,
en ik hoop dat onze adviezen serieus worden overwogen en meegenomen in het
besluitvormingsproces.
 

Zitten de deelnemers een beetje op 1 lijn?
Hoewel niet alle deelnemers exact hetzelfde denken, hebben de meeste
deelnemers grofweg dezelfde meningen. De meerderheid van de inwoners vindt
het belangrijk het karakter en de zelfstandigheid van Oostzaan te behouden. Er
bestaat een sterke zorg dat een fusie met een grote stad kan betekenen dat
Oostzaan de controle verliest over eigen beleidskeuzes, waarbij grootstedelijke
belangen mogelijk voorrang krijgen boven de behoeften van onze kleine
gemeenschap. Tegelijkertijd heerst er ook het besef dat samenwerking op
kleinere schaal misschien niet voldoende is om onze financiële uitdagingen aan te
pakken. 
 

Wat hoop jij voor Oostzaan?
Ik hoop dat Oostzaan op een kundige en efficiëntere manier bestuurd kan worden
door deze fusie. Het samenwerken met een grotere gemeente kan ervoor zorgen
dat ons dorp profiteert van meer middelen en expertise. Het zou mooi zijn als we
met deze samenwerkingen niet alleen de administratieve en financiële
uitdagingen kunnen overwinnen, maar ook het welzijn van de bewoners in ons
dorp kunnen verbeteren en versterken." 

 


